
HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

 

 

ZAPISNIK 
 

S Redovne sjednice Skupštine Hrvatskog pikado saveza održane 19. prosinca 2021 godine s početkom 

u 12.00 sati u Hrvatskom pikado centru u Zagrebačkoj Dubravi ( Avenija Dubrava 238, 10040 

Zagreb). 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik HPS-a Tihomir Mamić. 

 

Nakon pozdrava, nazočnim članovima Skupštine predsjednik je još jednom obrazložio razloge o 

datumu sazivanja sjednice. U svom obraćanju naznačio je da je prošla Skupština bila izborna i održana 

07.11. 2020 godine te su na njoj izabrana nova tijela upravljanja HPS-om kao i članovi skupštine za 

novo mandatno razdoblje 2020-2024. Ta sjednica Skupštine je održana u prostorijama HOO zbog 

epidemioloških mjera koje nismo mogli osigurati u svom prostoru. Pandemija uzrokovana korona 

virusom, otkazivanje natjecateljske sezone i sve ono što nas je pratilo uz koronu zasigurno je 

poremetilo planirane aktivnosti i dinamiku provedbe tih aktivnosti iz tog razloga je najavljeno da će se 

iduća sjednica Skupštine održati kada se stvore uvijeti, odnosno krajem kalendarske godine. 

 

Nakon uvoda predsjednik je predložio sastav Komisije za verifikaciju mandata i to: 

 

- Miloš Kefelja, predsjednik 

- Ante Pešić, član 

- Mateo Tenčić, član 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno izabrali predloženu komisiju za verifikaciju mandata. 

 

Nakon što su izvršili uvid u vjerodajnice i ostalu priloženu potrebnu dokumentaciju, predsjednik 

Komisije za verifikaciju mandata Miloš Kefelja je podnio izvješće komisije i ustvrdio sljedeće: 

 

Sukladno članku 28. i članku 31. Statuta HPS-a poziv na Izbornu Skupštinu HPS-a upućen je svim 

članovima HPS-a upisanima u evidenciju članstva HPS-a. 

 

Na sjednici je od ukupno 31 člana Skupštine HPS-a s pravom glasa nazočno 22 člana s pravom glasa, 

 - jedan županijski savez je trenutno izvan mandata (PS Zadarske županije) i stoga njihovi 

zastupnici sukladno članku 33. stavak 3. nemaju pravo glasa, tako da je od ukupno 29 članova 

Skupštine sa pravom glasa nazočno 22 člana sa pravom glasa. 

 

- u skladu sa odredbom članka 35. stavak 1. Statuta HPS-a na sjednici Skupštine prisutan je dovoljan 

broj članova s pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka. 

 

- šest saveza poslali su 8 zamjenska predstavnika koji će samo na ovoj sjednici Skupštine zastupati 

svoje saveze i to: 

 

 1. Tomislav Vidović, predstavnik PS Brodsko posavske županije, 

 2. Mateo Tenčić, predstavnik Istarskog pikado saveza 

 3. Mario Gobo, predstavnik Istarskog pikado saveza 

 4. Hrvoje Hajnić, predstavnik PS GZ, 

 5. Marko Krnski, predstavnik PS Karlovačke županije, 

 6. Renato Lerga, predstavnik Primorsko goranske županije, 

 7. Mladen Carić, predstavnik Splitsko dalmatinske županije, 

 8. Zvonko Čerina, predstavnik Splitsko dalmatinske županije, 

 

 

 

 



Nazočni članovi s pravom glasa: 

 

 1. Tihomir Mamić, predsjednik HPS-a, 

 2. Damir Zrinšćak, zastupnik PS Primorsko goranske županije, 

 3. Renato Lerga, zastupnik PS Primorsko goranske županije, 

 4. Mladen Carić, zastupnik Splitsko dalmatinske županije, 

 5. Zvonko Čerina, zastupnik Splitsko dalmatinske županije, 

 6. Predrag Penić, zastupnik PS Zagrebačke županije, 

 7. Vedran Komar, zastupnik PS Zagrebačke županije, 

 8. Marko Krnski, zastupnik PS Karlovačke županije, 

 9. Neven Bižić, zastupnik PS Karlovačke županije, 

 10. Mateo Tenčić, zastupnik Istarskog pikado saveza 

 11. Mario Gobo, zastupnik Istarskog pikado saveza  

 12. Miroslav Grubeša, zastupnik PS Grada Zagreba, 

 13. Hrvoje Hajnić, zastupnik PS Grada Zagreba,  

 14. Slobodan Lončar, zastupnik PS Koprivničko-Križevačke županije, 

 15. Ivan Močić, zastupnik PS Šibensko-Kninske županije, 

 16. Ante Pešić, zastupnik PS Šibensko-Kninske županije, 

 17. Zvonko Antunović, zastupnik PS Vukovarsko-srijemske županije, 

 18.  Dražen Lukić, zastupnik PS Vukovarsko-srijemske županije, 

 19. Miloš Kefelja, zastupnik PS Varaždinske regije, 

 20. Mario Perkušić, zastupnik PS Varaždinske regije, 

 21. Igor Knežević, zastupnik PS Brodsko posavske županije, 

 22. Tomislav Vidović, zastupnik PS Brodsko posavske županije, 

 

 

Ostali nazočni: 

 Slaven Kovačević, predsjednik NO HPS-a, 

 Slaven Kovačević, član PSGZ 

 

Nakon podnesenog izviješća Hrvoje Hajnić je tražio pojašnjenje oko broja članova s pravom glasa, 

odnosno status PS Zadarske i Slavonsko brodske županije. Predsjednik je pojasnio da su ta dva saveza 

na protekloj sjednici Skupštine HPS-a bili izvan mandata i stoga njihovi zastupnici sukladno članku 

33. stavak 3. nisu imali pravo glasa na prethodnoj sjednici Skupštine HPS-a. U međuvremenu PS 

Brodsko posavske županije regulirao je svoj status kod nadležnog ureda opće uprave i njihovi 

zastupnici na ovoj sjednici Skupštine imaju pravo glasa. Nakon toga predsjednik je dao izviješće 

komisije za verifikaciju mandata na usvajanje.  

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili izvješće o verifikaciji mandata. 

 

Potom je predsjednik saveza Tihomir Mamić predložio da se za zapisničara izabere Tonći Gregov a za 

ovjerovitelje zapisnika Neven Bižić i Vedran Komar. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili navedeni prijedlog. 

 

 

Predsjednik je potom predložio sljedeći dnevni red: 

 

 1.Usvajanje zapisnika s Izborne sjednice Skupštine HPS-a održane 07. studenoga 2020. 

     godine 

 2. Podnošenje financijskog izvješća za 2020 godinu 

 3. Prijedlog financijskog plana za 2022 godinu 

 4. Izmjene i dopune Statuta HPS-a 

 5. Razno 

 

Nakon predloženog dnevnog reda predsjednik je otvorio raspravu o dnevnom redu 

 



Prvi se za riječ javio zastupnik Brodsko-posavske županije Igor Knežević kojeg je zanimalo zašto se 

ne prezentira sad financijsko izvješće za 2021. godinu. Predsjednik HPS-a je odgovorio da je 

uobičajena praksa da se financijsko izvješće na Skupštini usvaja nakon završetka kalendaraske godine. 

Ove godine je sjednica iz već prije objašnjenih razloga pomaknuta za kraj kalendarske godine ali da su 

sva financijska izviješća (tromjesečna, polugodišnja i godišnja) koja dostavlja službeno knjigovodstvo 

uredno dostavljena. Financijsko izviješće za 2021 godinu bit će predstavljeno na sjednici Skupštine 

HPS-a u 2022 godini. Hrvoje Hajnić je postavio pitanje zašto nije predan prijedlog financijskog plana 

za 2021. godinu. Predsjednik HPS-a je odgovorio da je sjednica Skupštine koja se održala krajem 

2020. godine bila Izborna sjednica i na njoj po prijedlogu i Odluci Skupštine HPS-a nije prezentiran 

financijskog plana za 2021. godinu, a s obzirom na pandemiju i Odluku  da se sve financijske obveze 

članova s naslova kotizacija, registracija i članarina vrate prezentiranje financijskog plan nije ni imalo 

smisla. 

 
Dnevni red je usvojen s 21 glasom ZA i 1glasom SUZDRŽAN 

 

AD 1.) Usvajanje zapisnika s Izborne sjednice Skupštine HPS-a održane 07. studenoga 2020. 

godine 

 

Hrvoje Hajnić je primjetio da u zapisniku s Izborne sjednice Skupštine HPS-a održane 07.11.2020 

godine, gdje su nabrojani: “nazočni članovi s pravom glasa” – nije navedeno 27 članova nego 25, 

odnosno da nedostaju zastupnici Pikado saveza Dubrovačko Neretvanske županije. Uočeno je da se 

radi o tehničkoj grešci kod pisanja zapisnika a da je vidljivo da se spomenuti zastupnici spominju 

kasnije u zapisniku. Predsjednik je zahvalio na uočavanju tehničke greške i ispravio zaspinik. Ovako 

ispravljen zapisnik stavio je na glasovanje. 

 

Članovi Skupštine su većinom sa 18 glasova ZA i 4 glasa SUZDRŽSN usvojili zapisnik s Izborne 

sjednice Skupštine HPS-a održane 07. studenoga 2020. godine 

 

 

AD 2.) Podnošenje financijskog izviješća za 2020 godinu. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora HPS-a Slaven Kovačević je na temelju članka 56. Statuta HPS-a 

podnio sljedeće Izviješće NO: 

 

Na osnovu dokumenata o poslovanju i radu Saveza Nadzorni odbor utvrdio je slijedeće: 

 

Savez je od strane predsjednika zastupan u potpunosti sukladno članku 8. i 39. Statuta i 

utvrđenim ciljevima i djelatnostima Saveza. 

 

Nadzorni odbor pregledao je materijalno i financijsko poslovanje za 2020 godinu i utvrdio slijedeće: 

 

- Usluge vođenja materijalno financijskog poslovanja HPS-a obavlja ovlašteni računovodstveni 

 servis s kojim je sklopljen ugovor.  

- Uredno se izdaju tromjesečni, polugodišnji i godišnji financijski izvještaji i predaju u nadležne 

financijske institucije. 

- HPS je obavljao svoju djelatnost u skladu sa Zakonom o sportu, Statutom HPS-a te odlukama 

Skupštine HPS-a. 

- Iz bruto-bilance za razdoblje od 01.01.2020.godine do 31.12.2020.godine vidljivo je da je 

 Savez ostvario slijedeće financijske rezultate: 

➢ ukupni prihod je 384 018,28 kuna 

➢ ukupni rashod je 287 171,98 kuna 

➢ stanje žiro-računa na dan 31.12.2020. godine je 380 850,24 kune 

➢ stanje u blagajni na dan 31.12.2020. godine je 4 058,52 kune  

 

Pregledom financijskog i blagajničkog poslovanja, utvrđeno je da je ono vršeno u potpunosti u 

skladu sa propisanim, te da je pokrijepljeno s popratnim dokumentima. 

 



Financijsko izviješće je u skladu sa stanjem u knjigovodstvenoj bilanci, te pokazuje ispravno 

imovinsko stanje saveza. Sljedom navedenoga Nadzorni odbor preporuča Skupštini da usvoji 

Financijsko izviješće za 2020 godinu. 

 

Potom je tajnik HPS-a Damir Zrinšćak dodatno pojasnio sve stavke iz financijskog izviješća a 

predsjednik je otvorio raspravu. 

 

Hrvoje Hajnić je postavio pitanje u vezi stavke “OSTALO”, odnosno u vezi kompleta steel meta za 

klasični pikado kupljenih u 12. mjesecu. Tražio je pojašnjenje od koga je kupljeno, ima li račun itd. 

Predsjednik je dodatno obrazložio da se radi o nabavci opreme koju je HPS kupio temeljem 

prenamjene programskih sredstava koja se dobivaju od HOO jer sredstva nisu utrošena za trošak 

reprezentacije koja nije nastupala u tekućoj godini. Kupljena su tri kompleta meta scolia, tri tableta i 6 

web kamera. 

 

Članovi Skupštine su sa 19 glasova ZA i 3 glasa SUZDRŽAN usvojili financijsko izviješće za 2020. 

 

AD 3.) Prijedlog financijskog plana za 2022 godinu 

 

Tajnik HPS-a Damir Zrinšćak je detaljno obrazložio izvore financiranja saveza, a prema financijskom 

planu za 2022. godinu prihodi saveza bi trebali iznositi 634.000kn od čega se većina odnosi na 

članarine i kotizacije igrača, ekipa i klubova, te jedan dio od Hrvatskog olimpijskog odbora i donacija, 

odnosno sponzorstva. 

Planirani rashodi iznosili bi 567.000,00 kunu, od čega najveći dio ide za  trošak organizacije i nagrada 

na HPS mastersima te trošak reprezentacije za europsko prvenstvo. 

Po izlaganju predsjednik je stavio ovu točku na raspravu. Nije bilo dodatnih pitanja već je predloženo 

da se po jedan primjerak finanacijskog plana isprinta za svakog člana skupštine što je nakon pauze od 

5 minuta i napravljeno 

 

Članovi Skupštine su sa 20 glasova ZA i 2 glasa SUZDRŽAN usvojili prijedlog financijskog plana za 

2022. godinu 

 

AD 4.) Izmjene i dopune Statuta HPS-a 

 

Predsjednik je upoznao članove Skupštine sa nalazom sportske inspekcije koja je svojim Riješenjem 

naložila da se u Statut HPS-a konkretnije navedu odredbe članka 13. i članka 47. stavak 9. Zakona o 

sportu jer u postojećim odredbama Statuta HPS-a to nije bio slučaj. Stoga je predsjednik predložio 

sljedeću 

 

 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Statuta Hrvatskog pikado saveza 

 

Iza članka 26. dodaje se novi članak 26 a. koji glasi: 

 

Osoba pravomoćno osuđena na kaznu zatvora u trajanju od najmanje šest mjeseci za neko od kaznenih 

djela počinjenog s namjerom, a nije primijenjena uvjetna osuda, ne može sudjelovati u sportskim 

natjecanjima, organizirati i voditi sportska natjecanja, obavljati stručne poslove u sportu, sudjelovati u 

radu skupštine ili tijela upravljanja sportske udruge ili trgovačkog društva, niti može biti ovlaštena za 

zastupanje te pravne osobe. 

 

Pravna osoba dužna je raskinuti ugovor o radu ili drugi ugovor na temelju kojeg osoba iz stavka 1. 

ovoga članka obavlja poslove ili sportsku djelatnost, odnosno razriješiti je dužnosti i funkcija u roku 

od osam dana od saznanja za pravomoćnu presudu i o tome obavijestiti registarsko tijelo. Na prestanak 

ugovora o radu primjenjuju se opći propisi o radu. 

 

Osoba protiv koje je pokrenut kazneni postupak zbog kaznenog djela počinjenog na štetu djeteta, 

odnosno maloljetnika udaljit će se od obavljanja poslova u sportu u kojima dolazi u kontakt s djecom, 

odnosno maloljetnicima do pravomoćnosti presude, odnosno obustave postupka. 



 

Osoba koja je u posljednje tri godine pravomoćno kažnjena za prekršaj u sportu i na sportskim 

natjecanjima prema odredbama Zakona o sportu i posebnih propisa kojima se propisuju prekršaji u 

sportu i na sportskim natjecanjima, ne može organizirati i voditi sportska natjecanja, obavljati stručne 

poslove u sportu, sudjelovati u radu skupštine ili tijela upravljanja sportske udruge ili trgovačkog 

društva niti može biti ovlaštena za zastupanje te pravne osobe. 

 

U skupštini i izvršnom tijelu sportskog saveza ne mogu biti i imati ovlasti u zastupanju: 

- članovi pravnih osoba koje obavljaju djelatnost organiziranja sportskih kladionica, kao i osobe koje       

su to bile posljednje tri godine, 

- članovi tijela pravnih osoba koje obavljaju djelatnost organiziranja sportskih kladionica, kao i osobe 

koje su to bile posljednje tri godine, 

- menadžeri u sportu i osobe iz članka 12. stavka 2. Zakona o sportu, kao i osobe koje su to bile 

posljednjih godinu dana, 

- osobe koje ne mogu biti članovi uprave, odnosno nadzornog odbora dioničkog društva prema 

odredbama Zakona o trgovačkim društvima i zakona kojim se uređuje sprječavanje sukoba interesa u 

obnašanju javnih dužnosti, 

- osobe koje su u posljednje tri godine pravomoćno kažnjene za kaznena djela ili prekršaje u sportu i u 

vezi sa sportom, 

- osobe koje s menadžerima u sportu i članovima pravnih osoba te članovima tijela pravnih osoba koje 

obavljaju djelatnost organiziranja sportskih kladionica djeluju zajednički u smislu 

članka 34. stavka 3. Zakona o sportu, 

- osobe koje su ovlaštene za zastupanje u pravnoj osobi koja sukladno članku 12. stavku 2. Zakona o 

sportu ima sklopljene ugovore o ulaganju u fizičke osobe u sustavu sporta. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno sa 22 glasa ZA donijeli Izmjene i dopune Statuta HPS-a 

 

 

AD 5.) Razno  

 

Predsjednik je članovima Skupštine predložio da se zbog posljedica uzrokovanih katastrofalnim 

potresom  na području Sisačko moslovačke županije donese Odluka kojom se ZPK SMŽ oslobađa 

financijskih obaveza prema HPS-u sa naslova članarina, registracija i kotizacija za sezonu 2021./2022. 

te da na prijedlog ZPK SMŽ, HPS donira 7000 kuna jednom od natjecatelja-članova ZPK SMŽ koji je 

zaista u teškoj i nepovoljnoj situaciji uzrokovanoj katastrofalnim potresom. 

 

Članovi Skupštine su navedeni prijedlog donijeli jednoglasno sa 22 glasa ZA. 

 

Predsjednik je nadalje upoznao članove Skupštine da Pikado savez Zadarske županije ne djeluje 

sukladno Zakonu o sportu i Zakonu o udrugama, odnosno nema tijela upravljanja izabrana i 

registrirana sukladno navedenim zakonima od 27.11.2016 godine. S obzirom da je tijekom zadnjeg 

inspekcijskog nadzora od strane sportskog inspektora ta činjenica aktualizirana, predsjednik je 

predložio da se temeljem članka 24. stavak 1. točka 4. a sukladno članku 25. stavak 4. Statuta HPS-a 

donesena Odluka da se Pikado savez Zadarske županije isključuje iz članstva HPS-a. 

 

Članovi Skupštine jednoglasno su sa 22 glasa ZA donijeli Odluku da se pikado savez Zadarske 

županije isključuje iz članstva HPS-a. 

 

U daljnjem izlaganju predsjednik je upoznao članove da je Perica Konforta na osobni zahtijev 

razriješen sa mjesta Izbornika seniorske pikado reprezentacije i u daljnjem period će biti angažiran u 

radu sa juniorskom selekcijom po programu kojeg će dostaviti naknadno a kojeg će usvojiti IO HPS-a. 

isto tako članovi su informirani da je HPS Zahtijevom za prenamjenu sredstava zbog neodigravanja 

svih planiranih aktivnosti na europskoj i svijetskoj razini osigurao kupnju 50 meta za klasični pikado 

koje će podjeliti svim savezima u kojima se igra liga klasičnog pikada na način da će svaki klub dobiti 

jednu metu. 

 

Potom je Slavne Kovačević postavio pitanje u vezi liječničkih uvjerenja koje natjecatelji dostavljaju 

prije natjecanja a za koje se ispostavilo da nisu valjane. 



Predsjednik je objasnio da je do problema došlo kad je sportska inspekcija došla u HPS po prijavi 

PSGZ-a te utvrdila da je dio uvjerenje o zdravstvenoj sposobnosti natjecatelja izdan od strane liječnika 

koji za to nemaju licencu. Hrvoje Hajnić je rekao da je sportska inspekcija kontaktirana isključivo 

zbog povrata kotizacija u natjecateljskoj sezoni 2019./2020. odnosno jer su smatrali da HPS ignorira 

njihove zahtjeve za pojašnjenjem iznosa koji je vraćen s naslova kotizacija za kup. Povela se rasprava 

o iznosu koji je vraćen, namjeni iznosa koje kao kotizacije naplaćuje HPS i iznosima koje svojim 

klubovima, ekipama i natjecateljima naplaćuje PSGZ. U 14.33 sati Hrvoje Hajnić zastupnik PSGZ 

napustio je sjednicu Skupštine. U daljnjoj raspravi u kojoj su zbog nedostatka argumenata uglavnom 

prevladavale kritike i optužbe od zastupnika PSGZ na račun predsjednika u 14.41 sati i drugi 

zastupnik PSGZ Miroslav Grubeša napušta sjednicu Skupštine. Nakon poduže rasprave predsjednik je 

predložio da se: 

Temeljem naloga Sportske inspekcije Ministarstva turizma i sporta i u skladu s odredbom članka 71. 

Zakona o sportu donese Odluka da su natjecatelji dužni prije početka natjecanja predočiti uvjerenje o 

zdravstvenoj sposobnosti izdano od strane ovlaštenog liječnika-specijaliste športske medicine, 

odnosno specijaliste medicine rada i športa.  

 

Članovi Skupštine navedenu Odluku donijeli su jednoglasno sa 20 glasova ZA 

 

U daljnjoj raspravi došlo se na ideju da jedan Masters turnir bude humanitarnog karaktera. Po pitanju 

domaćinstva za Masters turnire, postavljeno je pitanje zašto nije proveden natječaj. Predsjednik je 

odgovorio da je početak sezone maksimalno odgađan zbog pandemije, pa se zbog kratkog vremena u 

kojem se nije mogao provesti natječaj pribjeglo direktnom ugovaranju organizacije masters turnira sa 

članovima koji su to mogli organizirati. Predsjednik je istaknuo da je svjestan nedostatka takve 

organizacije i da će ubuduće svakako gledati da se provede natječaj. Ivan Močić u čijoj se županiji 

treba održati 4. Masters turnir dao je svoje domaćinstvo na raspolaganje u slučaju da je Pikado savez 

Brodsko-posavske županije zainteresiran da ga organizira, uz napomenu da se oko toga treba što prije 

usuglasiti. Raspravljalo se i o tome da se dopusti u ligaškom natjecanju da u ekipi igraju dva igrača iz 

jače lige a ne samo jedan, pod uvjetom da nisu odigrali određen broj susreta u jačoj ligi. Prijedlog 

Miloša Kefelje je da postane obaveza svakog saveza da nakon određenog perioda ima i A i B ligu. 

Zaključeno je da bi bilo kakva promjena sustava natjecanja donesena u ovom trenu bila ishitrena i da 

se zato s tim u vezi uputi dopis županijskim PS da se očituju o ovoj problematici i da se onda donese 

zaključak na eventualnoj elektronskoj sjednici Skupštine.  

 

Predsjednik HPS-a Tihomir Mamić je utvrdio da su iscrpljene  sve točke Dnevnog reda te je 

zaključio sjednicu u 15:25 sati. 

 

 

 

 

___________________       ___________________ 

      Tonći Gregov            Tihomir Mamić 

         zapisničar                predsjednik 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

1. Neven Bižić _____________________ 

 

2. Vedran Komar ___________________ 


